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Kövér László úrnak,
az Országgyülés elnökének

Ilelyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyülésröl szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

intézni a nemzetgazdasági miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Mikor juthatnak végre pénzükhöz a SeienNet egykori törzsvásárlói?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint az 'bizonyára Ön' elő tt is ismert. az addig probléma nélkül m űködő SeienNet

törzsvásárlói rendszert még 2009-ben döntötte be egyetlén nap alatt a Vám- és Pénzügyörség ,

mintegy 800 millió forintos adóhiányt okozó adócsalás gyanújával . Az ügyben immár töb b

mint fél évtizede tart a nyomozás, bármilyen értékelhető eredmény nélkül . Már e nyomozat i

szakasz kezdetén befagyasztották azonban mintegy 442 .000 ember SeienNet-rendszerben

keletkezett, még adózatlan, ámde jövedelemként addig fel nem használt jutalékait, illetv e

karácsony elő tt, az olcsóbb vásárlás reményében beutált, már adózott jövedelmét .

Az ügyben érdekelt magánszemélyek egy csoportjának kérésére ezért 2013 július a

óta többször fordultam az illetékes kormánytagokhoz felvilágosítást kérve a nyomozás

állásával és azzal kapcsolatban, hogy miként bírságolhatja és küldhet végrehajtót a NAV a

SeienNet-rendszer azon károsultjaira, akiknek a pénze ma is a Nemzeti Adó- és Vámhivata l

(NAV) által zárolt számlákon van . Kérdéseimre minden esetben kitérő választ kaptam ,

értékelhetö közös halmaz csupán annyi volt ezekben, hogy a nyomozás haladását külföld i

adatbekérés akadályozza .

Szávay István
országgyű lési képviselő



Eközben azonban információim szerint ma is akadálytalanul folyik a ScienNe t

rendszer egykori törzsvásárlóinak NAV általi bírságolása és hatósági vegzálása olyan

jövedelmek miatt, amelyekhez azok hozzá sem juthattak és immár hét éve zárolva vannak ,

miközben 2009 óta nem történt az ügyben vádemelés .

2014-ben a Szegedi ítél őtábla jogerős döntése nyomán az egyik károsul t

visszakaphatta több éve zárolt pénzét . Ezzel párhuzamosan viszont olyan hírek terjedtek el ,

hogy amennyiben a nyomozás hamarabb zárul le . mint ahogy a szegedi perhez hasonl ó

ügyekben döntés születik, akkor a többi károsult végleg elveszíti pénzét . A rossz nyelvek

szerint tehát a NAV lényegében azért játszik az idővel, hogy végül rátehesse a kezét a pénzre .

Tállai András államtitkár erre akkor mindössze annyit válaszolt, hogy az adóhatóság i

vizsgálatnak szigorú feltételei vannak, azt nem lehet a kormány nyomására meggyorsítan i

vagy megváltoztatni, és hogy külföldrő l várnak még adatokat, de ennél többet arra hivatkozv a

nem mondott, hogy folyamatban lev ő büntetőügyrő l nem lehet beszámolni . A félelem

azonban továbbra is él a ScienNet egykori törzsvásárlóiban, hogy visszakaphatják-e mé g

egyáltalán pénzüket, és ha igen, meddig kell arra várniuk, meddig kell még türniük a

hatóságok megalázó vegzálását !

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter urat :

Folyik-e még nyomozás a ScienNet-tel kapcsolatban ?

Történt-e már ez ügyben vádemelés, és ha igen, milyen vádak fogalmazódtak meg a

ScienNet-rendszerrel vagy annak törzsvásárlóival szemben ?

Ha nem, mi akadályozza a hatóságok munkáját, miért nem történt immár hét éve e z

ügyben semmilyen látható előrelépés?

Született-e a 2014-es szegedihez hasonló ítélet, amelynek következtében a ScienNe t

egykori tagjai visszakaphatták befektetett pénzüket és abból esetleges

adóhátralékukat teljesíthették? Ha igen, hol és milyen tartalommal ?

Mikor juthat végre hozzá pénzéhez a ScienNet minden egykori törzsvásárlója ?

Budapest, 2016 . május 10.

'závay István

Qrszággyülési képvisel ő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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